

BASIC FASHION DESIGN

The Basic Fashion Design course is designed to gather knowledge on how to develop fashion design with a knowledge about elements and principles of fashion design and an awareness of textile materials. The course will focus on visual research, design, experimental approaches to colour and surface studies. With the trend toward self-employment and small business, the knowledge and skills acquired on the course can be transferred into the world of work.



Course Duration: 13 weeks (60 Hours)

Start Date: 21st Aug 2023 End Date: 27th Nov 2023

Fees: 330\$

Credit Transfer: 3

ONLINE COURSE

By the end of this course, learners will be able to:

- ▶ Understand and identify the basic design elements and the basic principles of design
- ▶ Apply design elements and principles for creative and attractive composition
- ▶ Enumerate a brief history of textiles and fashion
- ▶ Differentiate between fabric structures based on their construction technique
- ▶ Classify fabrics based on their yarn or fibre contents
- ▶ Identify the appearance and performance criteria of commonly used fabrics.

Course Outline

Week 1: Introduction

Week 2: Line and Shape

Week 3: Colour: Colour Combination, Colour Psychology

Week 4: Texture

Week 5: Mini Project on elements of fashion design

Week 6: Balance

Week 7: Rhythm

Week 8: Emphasis

Week 9: Mini Project on principles of fashion design

Week 10: Brief Textiles and Fashion History

Week 11: Fabric Making Process

Week 12: Common Fabrics and their Properties

Week 13: Mini Project on fabrics

Prerequisites

Preference will be given to applicants who are computer literate. Admission will be based on successful application. You will need access to an internet connection. laptop/computer or smartphone.

REGISTER NOW



+230 4676277

www.adi.ac.mu

LES BASES DE LA MODE ET DU STYLISME

Le cours des bases de la mode et du stylisme a été conçu pour acquérir des connaissances sur la façon de développer le design de mode tout en ayant une connaissance des éléments et des principes du design et aussi une connaissance des différentes matières textiles. Le cours se concentrera sur la recherche visuelle, la conception, les approches expérimentales des études de couleur et de surface. Avec la tendance vers l'entrepreneuriat et les petites entreprises, les connaissances et les compétences acquises pendant le cours peuvent être transférées dans le monde du travail.



Durée du cours : 13 semaines (60 heures)

Date de début : 21 août 2023 Date de fin : 27 novembre 2023

Frais: 330\$

Transfert de crédits : 3

COURS EN LIGNE

À la fin de ce cours, les apprenants pourront :

- ▶ Comprendre et identifier les éléments de conception de base et les principes de base de la conception
- ▶ Appliquer des éléments et des principes de conception pour une composition créative et attrayante
- ▶ Énumérer une brève histoire du textile et de la mode
- ▶ Différencier les structures de tissus en fonction de leurs techniques de construction
- ▶ Classer les tissus en fonction de leur teneur en fils ou en fibres
- ▶ Identifier les critères d'apparence et de performance des tissus les plus couramment utilisés.

Conditions préalables

Les candidats maîtrisant l'informatique seront favorisés. L'admission sera basée sur une candidature réussie. Vous aurez besoin d'avoir accès à une connexion Internet, ordinateur portable/ordinateur ou smartphone.

Plan du Cours

Semaine 1 : Introduction

Semaine 2 : Ligne et forme

Semaine 3 : Couleur : combinaison de couleurs, psychologie des couleurs

Semaine 4 : Les textures

Semaine 5 : Mini projet sur des éléments du design de mode

Semaine 6 : La balance

Semaine 7 : Le rythme

Semaine 8 : L'emphase

Semaine 9 : Mini projet sur les principes du design de mode

Semaine 10 : Brève histoire du textile et de la mode

Semaine 11 : Processus de fabrication de tissu

Semaine 12 : Les tissus communs et leurs propriétés respectifs

Semaine 13 : Mini projet sur les tissus

**ENREGISTREZ-VOUS
DÈS MAINTENANT**



+230 4676277

www.adi.ac.mu